
Protokół Nr LVI/23 

Z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

odbytej w dniu 31 stycznia 2023 r.  

w Sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

 

Przewodniczący Agnieszka Śladowska  otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

5 Paweł Marchewka NIE  31.01.2023 14:04 Nieobecny 

6 Józef Osowski TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  31.01.2023 14:04 Obecny 

 

 

 

 



 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na 

dofinansowanie zadania: Publiczny transport zbiorowy na linii P5(Wichrów-

Kostomłoty-Środa Śląska) i linii P9( (Sobkowie-Rakoszyce-Środa Śląska). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na 

dofinansowanie zadania: „Przebudowa drogi powiatowej 2075D w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Kostomłoty”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu   

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi nr 2085D  w 

miejscowości Osiek”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za usługę usuwania z 

nieruchomości nieczystości ciekłych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie 

wsparcia seniorów, w związku z programem „Korpus wsparcia Seniorów” na rok 2023r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR III/23/18 Rady Gminy Kostomłoty 

z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte programem 

oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku i 

świadczenia rzeczowego dla osób objętych programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/259/21 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 23 lutego 2021r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

porządku i czystości na terenie Gminy Kostomłoty. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. 

14. Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Kostomłoty. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 



16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi publicznej gminnej działek 

o numerze:59/1, 60/7, 60/5, 61/2,62/13, obręb Wichrów i działek o numerze : 

482/11,482/16, 482/18, 482/20,482/22, 477/4, 483/1, 482/28, 482/26, 482/24, 482/32, 482/34, 

482/30 Am-2 obręb Kostomłoty. 

17. Podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi publicznej gminnej działek 

o numerze: 226 AM-1, 227 AM-1, 244 AM-1obręb Mieczków. 

18. Wnioski i oświadczenia. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad LVI sesji Rady Gminy. 

 

Przebieg spotkania 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy –Agnieszka Śladowska otworzyła obrady. Przywitała radnych, 

sołtysów oraz zaproszonych gości. Poprosiła o potwierdzenie obecności. Na podstawie listy 

obecności ( listy obecności stanowią załącznik nr 1, nr 2, nr 3) stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy 14 radnych, zatem Rada mam moc podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Następnie Wójt Gminy Janina Gawlik wniosła o rozszerzenie porządku obrad. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – pani przewodnicząca, wysoka rado, chciałabym wprowadzić 

dwie uchwały, jeżeli chodzi o pierwszą dyskutowaną na wczorajszej komisji w sprawie 

zmiany uchwały Nr  XLVI/385 /22 Rady Gminy Kostomłoty z 10 maja 2022 w sprawie 

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty i druga uchwałę, uchwały zostały Państwu rozdane. I drugą uchwałę. 

W sprawie upoważnienia Wójta Gminy do zawierania umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego.  Jest to uchwała, której wymaga wojewoda na transport 

powiatowy, czyli wchodzimy tutaj dzisiaj z porozumieniem, ale oprócz tego musi być podjęte 

upoważnienie do zawierania takich umów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska– proszę państwa, kto chce? ….Proszę.  

Radny Mariusz Żałobniak- pani wójt szanowni radni, szanowni zebrani, postuluje nie 

wprowadzania na dzisiejszą sesje uchwały nr XLVI w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

ustalania naliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości 

tej opłaty i odesłanie jej jeszcze raz do komisji, dlatego że w dniu wczorajszym rzeczywiście 

dyskutowaliśmy na ten temat, dużo dostaliśmy informacji natomiast jest jeszcze potrzeba 

poszerzenia tej informacji o informacje od wójta, żeby radni mogli w pełni świadomie 

podejmować uchwałę, gdyż proszę państwa skutkiem tej uchwały będzie podwyższenie 

opłaty za śmieci dla osób indywidualnych o kwotę brutto 8 albo 9 złotych. Projekt uchwały 

przewiduje podniesie stawki z 33 złotych do 41 i przy uwzględnieniu obniżki za 



kompostownik to jest kwota 4 złotych w poprzedniej uchwale było 5 złotych. Postuluję Pani 

wójt nie wprowadzać tej uchwały, odesłać do komisji, jeszcze raz to przeanalizować, pełne 

informacje w wersji pisemnej dla wszystkich radnych i wtedy możemy zwołać sesję 

nadzwyczajną, w tym tygodniu i tą uchwałę podjąć.  

Wójt Gminy – proszę państwa, wczoraj była dość burzliwa i różne wersje były ustawienia, w 

jakiej wysokości, bo w tamtym roku, w roku 2022 do śmieci dopłaciliśmy ponad 260 tyś. 

Przyjmując, i tak chyba byliśmy zgoni wychodząc z komisji, przyjmując tą stawkę, a trzeba 

zwrócić uwagę, że po przetargach w tamtym roku mieliśmy 2 mln 600 za śmieci, jesteśmy już 

po przetargu jest 3 mln 400 tyś., czyli 800 tyś. mamy więcej. Upłynął już styczeń. 

Pamiętajmy, że uchwała wchodzi 14 dni od dnia ogłoszenia, czyli od 1 marca ta zmiana by 

była. I przyjmując te stawki gmina w tym roku będzie musiała dopłacić 407 359, 70 gr. I te 

opcje były radnym wczoraj przedstawiane. Odłożenie podjęcia tej uchwały, nie wiem czy 

czymś innym zaskakuje, bo można jeszcze raz przeliczać. Można powiedzieć, że złotówka 

może mniej, może obniżenie mniejsze, tylko trzeba mieć świadomość, że my już jesteśmy 

gotowi do ogłaszania przetargu na zadania remontowe, i inwestycyjne, a te pieniądze 407 tyś. 

trzeba skądś znaleźć w budżecie. Dlatego jeszcze raz utrzymuję, podtrzymuję żeby tą uchwałę 

dzisiaj przyjąć. Nic nie zmieni, mamy gminę już po przetargu Żarów też przyjmuję stawkę 41, 

bo nie możemy więcej, na działalności gospodarczej nie podwyższamy, bo nie możemy 

podwyższać, bo są ograniczenia, natomiast, jeżeli chodzi o obniżenie do tej pory było 5 

złotych, jeśli ktoś nie ma, kompostownika teraz mamy 4 złote, ale spod domu będą zabierane 

tylko odpady kuchenne, natomiast odpady typu trawy, te wielkie hałdy, które wystawiane są 

koło domu, każdy będzie musiał zawieźć do PSZOK-u i tu będzie przyjmował PSZOK. 

Będziemy także bardzo skrupulatnie śledzić i ewidencjonować odstawianie gruzu, dlatego że 

zgodnie z nasza uchwałą mamy prawo zawieźć gruz od rodziny rocznie pół tony. Ile się 

przewozi tego gruzu patrzyliśmy w analizy radni dostali też wszystkie analizy dużo wcześniej 

i na pewno tu będziemy zwracać uwagę, nie mniej jednak trzeba mieć świadomość, że ponad 

400 tys. i tak Gmina musi do śmieci dołożyć. 

Radny Mariusz Żałobniak – pani wójt to jest nowa informacja odnośnie też tej kwoty, która 

musielibyśmy dopłacić, te 407 tyś. te 260 tyś. Które Pani powiedziała, że gmina w zeszłym 

roku dopłaciła to myślę, że chodzi tylko, że nie było uchwały rady gminy odnośnie dopłaty, 

tylko to jest kwestia wielkości zobowiązań, jakie wobec Gminy mają osoby niepłacące za 

odpady i tak jak mówiliśmy, wiadomo, zobowiązania osób niepłacących rosną to jest też 

pokrywane taką metoda, że Ci, którzy płacą, trzeba podnieść tym żeby pokryć dziurę, ja mam 

tego świadomość? Natomiast dzisiaj ta informacja, którą Pani przekazała, że te 407 tyś, 

musiałaby Gmina dopłacić, jeśli nie będzie tego wzrostu to jest nowa informacja. Wczoraj 

500 tyś. dzisiaj 407 tyś.  

Wójt Gminy - Ale przy stawce 37.  

Radny Mariusz Żałobniak - Po to, żeby to przedyskutować na komisjach wycofać z 

dzisiejszego posiedzenia, przedyskutujemy, wrócimy i być może się zgodzimy, ale to nie 

chodzi o to żeby, radni byli tutaj zaskakiwani nowymi informacjami, tylko żebyśmy na 

komisjach takie rzeczy, taką informację pozyskali wcześniej w wersji papierowej, żeby to 

przeanalizować przedyskutować i do tego wrócić zwołać sesję nadzwyczajną z określonym. 

Przecież wie Pani, że może zwołać sesję nadzwyczajną z porządkiem obrad już określonym i 

możemy, że tak powiem nad tym debatować. 

Radny Józef Osowski - Pani przewodnicząca szanowni radni, panowie i panie sołtysi 

podniesienie stawki do 41 to jest bardzo duże obciążenie dla mieszkańców, musimy się nad 

tym poważnie zastanowić. Pani wójt powiedziała, że przygotowuje się do inwestycji, bo 



przetargi, przecież my od razu tego nie płacimy 2, czy 3 miliony za śmieci, tylko chyba 

fakturujemy, co miesiąc czy co ileś, nie potrzebne są te pieniądze na już, to jest po pierwsze. 

A po drugie. Pani powiedziała, że Żarów jest po przetargu 41, ale nie mówi o tym, że w 

innych gminach jeszcze nie ma tych podwyższonych stawek w sąsiednich gminach jest po 32, 

36, także ja bym się z tym nie spieszył, popieram wniosek radnego Żałobniaka, żeby to 

jeszcze przedyskutować. 

Wójt Gminy- Jeszcze raz, jeżeli mogę prosić radę o wprowadzenie tej uchwały. Wczoraj 

rozmawialiśmy o stawce zaproponowanej przeze mnie na ostatnią sesję, czyli 40 i obniżenie o 

3 złote, dlatego przedstawialiśmy skutki, jakie Gmina musi dopłacić, było to ponad 500 tyś. 

Po dyskusji radnych wyszliśmy i chyba wspólnie uzgodniliśmy, że taką zaproponuję stawkę 

41 z obniżeniem o 4 złote, czyli 37.  To, że Gminy przed przetargiem mają 35 zł, my 

mieliśmy 28.  Natomiast przetargi będą odbywać się sukcesywnie, kwiecień, maj, czerwiec i 

te stawki wszędzie ulegną zmianie. Nie mniej jednak, my i tak tą stawkę chcemy wprowadzić 

od 1 marca. I uważam, że ta stawka i tak nie będzie obniżona, dlatego, że trzeba się 

zastanowić albo sukcesywnie podwyższamy Podatki, albo podwyższamy opłaty za śmieci, bo 

Budżet panie radny jest na rok, dochody wpływają na 12 miesięcy, co miesiąc i wydatki są, co 

miesiąc. Nie mniej jednak po to jest organ wykonawczy, żeby pilnował, żeby Budżet był 

prawidłowo wykonany, i trudno jak na koniec roku zabraknie pieniędzy na śmieci za miesiąc 

listopad i grudzień, bo to jest naruszenie dyscypliny finansów publicznych. Także struktury 

tworzenia budżetu i zapewnienia w budżecie dochodów, bo trzeba mieć jedną świadomość, 

my mamy w planie 2 mln 600 tyś. Tak jak w poprzednim roku, natomiast umowę musimy 

podpisać już na 3 mln 400 tyś i przed podpisaniem umowy musimy mieć już dokładnie 

skalkulowane stawki zatwierdzone przez radę, plus skąd weźmiemy pozostałe pieniądze.I to 

nie jest tak, że my sobie zrobimy to w trakcie roku, to jest obowiązek przed podpisaniem 

umowy. Dlatego proszę o wprowadzenie i przyjęcie tej uchwały. 

Radny Marek Pomykała – Pani Przewodnicząca, pani Wójt i wszyscy radni, zebrani sołtysi, 

goście, chciałem zapytać pani wójt, bo dążymy do stawek jak najwyższych zapytam się pani 

wójt, czy były prowadzone rozmowy mamy 3 takie sklepiki większe o zwrot opakowań, jak 

to jest w innych państwach, tam to zobaczyłem. Kupujemy napoje, kupujemy np. wino do 

obiadu i mamy paragon i idziemy i oddajemy w tym sklepie, w którym jest zakupiony. Nie 

dość, że oddamy do sklepu to jeszcze są tak jeszcze jakieś 20 gr. czy 10 gr. i nie 

ma.Pojemniki po sokach, twardy plastik, zwracamy do firm pojemniki, które są w sklepach, 

czy coś takiego było rozmawiane, bo sklepy sprzedadzą, cieszymy się mamy sklepy, 

sprzedadzą. Ale tak samo i sprzedają jakby odpady, za które my musimy teraz zapłacić, jako 

Gmina. 

Wójt Gminy - Proszę państwa my żyjemy w Polsce, prawo w Polsce jest troszeczkę inne. 

Opiera się pan na pewno na Niemczech, bo tam są takie instalacje wprowadzane. Były próby 

w Polsce wprowadzenia tego i zrzucenia całej tej instalacji na samorządy, że samorząd ma 

postawić taki jakby Bankomat, żeby pobierać te opakowania zastępcze. Nie ma, nie doszło to 

do skutku. Żadne prawo nie nakazuje, bo z czegoż by miałyby wypłacać te sklepy po te 20gr, 

złotówce za butelkę, jeżeli oni maja swoją marżę naliczoną na innych zasadach. Ten program 

był rozmawiany w Polsce, natomiast na dzień dzisiejszy nie ma takiego programu i my też się 

burzymy, że sklepy przywożą, wodę- sprzedają, a butelki…. Był Nawet taki wójt, który 

pokazał, że butelkę Sklep sprzedaje 0, 3 za 1,50.Wody.  A my nie dość, że musimy ta butelkę 

zabrać, za darmo i jeszcze za nią zapłacić, żeby pozbierali i nie mamy z tego grosza. Drugą 

sprawa także było, dlaczego my nie możemy sami regulować ceny wody. Sprzedają, za 1, 50 

ale żeby samorząd sprzedał wodę kubik to muszą Polskie Wody powiedzieć czy nam wolno 

czy nie. Nie patrzą na koszty. Trzeba pamiętać jedno, że ceny śmieci się nie zmienią. 



Wystartowała jedna firma tak jak w każdej gminie, każdy jeden ruch w tę czy w tę stronę 

może spowodować jeszcze podwyższenie cen. Ja tego ryzyka nie podejmę. Dlatego 

trzymajmy się ten rok żeby wytrzymać. Podwyższanie cen nie jest od nas zależne. Samorządy 

są dalekie od podwyższania cen. Tylko, że jeżeli nam obniżają dochody i mamy zapłacić 

jeszcze do tych śmieci, bo mieli świadomość, że musimy zapłacić, jako samorząd. Bo trzeba 

pamiętać do końca roku 2020 samorząd nie mógł dołożyć do wywozu śmieci. Teraz już nam 

pozwolono. Bo wiadomo, słuchamy w telewizji, milion, 2 mln, 1, 5 mln, w naszym 

przypadku przy przyjęciu tych stawek to jest 407 tyś. I naszą rolą jest teraz, żeby wszystko 

robić, żeby obniżyć ilości tych śmieci, bo my płacimy za tonę.Być może za rok spotkamy się i 

śmieci będą za 55. Nie mam zielonego pojęcia.  Jest to wszystko nieprzewidywalne, dlatego 

mamy maksymalną stawkę 41 tak jak wszystkie Gminy po przetargach. I możemy 

dyskutować jeszcze 2, 3 miesiące, tylko nic nam to nie wniesie, bo musimy i tak i tak 400 tyś 

już szukać, żeby w ogóle podpisać umowę za śmieci, a mamy czas, po przetargu jeszcze 2 

tygodnie żeby podpisać umowę. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska – Po rozmowie, po zaproponowaniu pani wójt 2 

uchwał, plus pana radnego o nie wniesie uchwały jednej. Zaczniemy od głosowania pana 

Mariusza, Żałobniaka, który złożył propozycję o niewprowadzeniu…  

Radny Mariusz Żałobniak – podtrzymuje wniosek, o niewprowadzeniu uchwały, apel do pani 

wójt o niewprowadzanie… 

Mecenas Lilia Grundkowska Baryłka – Głosujemy w takim razie tylko wniosek Pani Wójt. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska, – kto jest za wprowadzeniem uchwał, 

zaczniemy od uchwały pierwszej, którą pani wójt wprowadziła 17.1 W sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVI/185/22 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 10 maja 2022 roku w sprawie 

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, oraz ustalenie 

wysokości tej opłaty? 

Kto jest za wprowadzeniem tej uchwały z radnych? Proszę o podniesienie ręki. 

Za – 7 

Wstrzymał się- 7 

Przeciw - 0 

Mecenas - Uchwała została przyjęta, wprowadzona. 

Radny Mariusz Żałobniak - Bezwzględna większość ustawowego składu to jest ile pani 

mecenas? 

Mecenas Lilia Gruntkowska – Ustawowy skład to 15, zgadzam się z państwem, uchwała nie 

została wprowadzona, ustawowy skład jest 8 w związku z tym, że nie mamy 8 radnych za 

tylko mamy remis w tej sytuacji, niestety uchwała nie wchodzi pod obrady. 

Przewodnicząca – Wprowadzenie drugiej Uchwały. 17.2 W sprawie upoważnienia Wójta 

Gminy Kostomłoty do zawierania umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. 

Kto jest za wprowadzeniem uchwały  17.2 proszę o podniesienie ręki. 

Za- 14. 



Uchwała została wprowadzona do programu. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie program z wprowadzonymi zmianami. 

Za- 14. 

 

 

Program został przyjęty. Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego na 

dofinansowanie zadania: Publiczny transport zbiorowy na linii P5(Wichrów-

Kostomłoty-Środa Śląska) i linii P9( (Sobkowie-Rakoszyce-Środa Śląska). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na 

dofinansowanie zadania: „Przebudowa drogi powiatowej 2075D w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Kostomłoty”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu   

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi nr 2085D  w 

miejscowości Osiek”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za usługę usuwania  z 

nieruchomości nieczystości ciekłych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie 

wsparcia seniorów, w związku z programem „Korpus wsparcia Seniorów” na rok 2023r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR III/23/18 Rady Gminy Kostomłoty 

z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte programem 

oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku i 

świadczenia rzeczowego dla osób objętych programem „Posiłek w szkole  i   w domu” na 

lata 2019-2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/259/21 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 23 lutego 2021r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

porządku i czystości na terenie Gminy Kostomłoty. 



13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. 

14. Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Kostomłoty. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi publicznej gminnej działek 

o numerze:59/1, 60/7, 60/5, 61/2,62/13, obręb Wichrów i działek o numerze : 

482/11,482/16, 482/18, 482/20,482/22, 477/4, 483/1, 482/28, 482/26, 482/24, 482/32, 482/34, 

482/30 Am-2 obręb Kostomłoty. 

17. Podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi publicznej gminnej działek 

o numerze: 226 AM-1, 227 AM-1, 244 AM-1obręb Mieczków. 

17. 1. Podjęcie uchwały w  sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Kostomłoty do zawierania umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego 

18. Wnioski i oświadczenia. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie obrad LVI sesji Rady Gminy. 

Wójt Gminy – w związku z tym, że uchwała dzisiaj nie weszła, myślę, że w przyszłym 

tygodniu, będziemy starali się zwołać sesję nadzwyczajną, bardzo bym prosiła o wskazanie, 

jakie materiały jeszcze są potrzebne, żeby przeanalizować. 

 Radny Barylak – ja chciałem powiedzieć- Pani Wójt, we wtorek komisja prawa i porządku 

się zbierze. 

Przewodnicząca oddała głos Pani wójt – Proszę Państwa. Pan sołtys z Piersna złożył 

rezygnację z funkcji sołtysa. Na wstępie chciałabym przywitać Panią nową sołtys. Nową starą 

serdecznie witam. A w imieniu całego samorządu Gminy Kostomłoty, Panie sołtysie 

chciałabym serdecznie podziękować za ciężka pracę, bo to nie jest łatwa praca, jako sołtys. 

Życzyć dużo zdrówka i niech pan zawsze o nas pamięta. Od nas taki mały prezent. Serdecznie 

dziękuję i myślę., że jeszcze niejeden raz się spotkamy 

Były sołtys pan Tadeusz Medyński – bardzo dobrze mi się pracowało z Panią wójt, jestem 

zadowolony. Czasami były problemy, ale, zawsze tak bywa. Efekty są tej pracy w Piersnie. 

Jeszcze oprócz tego chciałbym pozdrowić Panią Przewodniczącą, wszystkich pracowników 

Urzędu Gminy, radnych wszystkich, sołtysów za dobrą współpracę. …  

 Wójt – Witamy nową Panią sołtys: Teresę Medyńską. 

Ad.3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy – Otrzymaliście państwo sprawozdanie z mojej działalności. Odbywamy 

spotkania. Zjawiły się u nas dwie firmy z możliwością zakupu działki pod działalność 



gospodarczą. Jutro jesteśmy umówieni na konkretne spotkanie. Chodzi o działkę w 

Kostomłotach. Przebywałam na urlopie 10 dni, także miałam trochę przerwy. Rozstrzygamy 

przetargi, czekam na decyzję Rady, żeby większość przetargów poogłaszać, bo to nie jest 

takie proste, mamy czasy, jakie mamy, poczekamy, co będziemy robić. Jeżeli są do mnie 

pytania, bardzo proszę. Odpowiem. 

W związku z brakiem pytań, przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad.4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Sprawozdania nie odczytujemy, dostaliście państwo w wersji 

elektronicznej, i czy są uwagi, nie widzę. Zanim przejdziemy do cyklu obrad mam prośbę do 

radnych, wczoraj byliśmy po komisjach, omawianie programu sesji, myślę, że naprawdę dużo 

żeśmy sobie powiedzieli, żebyśmy nie odczytywali uchwał na tej sesji. 

Kto jest za nieodczytywanie uchwał na tej sesji? Proszę o podniesienie ręki. 

Za – 14. Zatem nie odczytujemy uchwał na tej sesji. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok. 

Skarbnik Gminy Rafał Hossa - uchwała w sprawie zmiany budżetu na 2023 r..., uchwała była 

omawiana na wczorajszych komisjach, wprowadzono zmiany w załączniku nr 1 – dochody 

budżetowe, wydatki budżetowe- załącznik nr 2, dotacje udzielane z budżetu Gminy należące 

do sektora finansów publicznych - załącznik nr 3, oraz wprowadzono zmiany w załączniku nr 

4 – wykaz wydatków majątkowych planowanych do realizacji w 2023 r.. czy czytać jeszcze 

raz państwu uzasadnienie?  

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty 

na 2023 rok. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:33 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:33 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:33 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:33 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:33 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:33 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:33 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:33 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:33 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:33 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:33 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:33 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:33 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:33 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:33 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Średzkiego na dofinansowanie zadania : Publiczny transport zbiorowy na linii 

P5(Wichrów-Kostomłoty-Środa Śląska) i linii P9( (Sobkowice-Rakoszyce-Środa Śląska). 

 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Średzkiego na dofinansowanie zadania : Publiczny transport zbiorowy na linii 

P5(Wichrów-Kostomłoty-Środa Śląska) i linii P9( (Sobkowice-Rakoszyce-Środa Śląska). 

 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:34 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:34 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:34 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:34 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:34 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:34 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:34 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:34 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:34 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:34 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:34 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:34 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:34 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:34 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:34 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 



Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu 

na dofinansowanie zadania: „Przebudowa drogi powiatowej 2075D w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Kostomłoty”. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania: „Przebudowa drogi powiatowej 

2075D w zakresie budowy chodnika w miejscowości Kostomłoty”. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:35 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:35 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:35 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:35 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:35 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:35 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:35 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 



8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:35 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:35 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:35 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:35 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:35 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:35 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:35 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:35 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu   

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi nr 2085D     w 

miejscowości Osiek”. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

drogi nr 2085D                 w miejscowości Osiek”. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:36 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:36 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:36 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:36 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:36 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:36 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:36 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:36 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:36 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:36 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:36 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:36 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:36 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:36 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:36 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za usługę usuwania z 

nieruchomości nieczystości ciekłych. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za 

usługę usuwania z nieruchomości nieczystości ciekłych. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:37 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:37 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:37 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:37 

4 Edward Kulig Wstrzymał się 31.01.2023 14:37 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:37 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:37 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:37 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:37 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:37 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:37 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:37 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:37 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:37 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:37 

Uchwała stanowi złącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego w zakresie 

wsparcia seniorów, w związku z programem „Korpus wsparcia Seniorów” na rok 2023r. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 



 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego 

w zakresie wsparcia seniorów, w związku z programem „Korpus wspiera Seniorów” na 

rok 2023r. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:37 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:37 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:37 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:37 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:37 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:37 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:37 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:37 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:37 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:37 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:37 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:37 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:37 



14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:37 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:37 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR III/23/18 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte programem 

oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku i 

świadczenia rzeczowego dla osób objętych programem „Posiłek w szkole      i   w domu” 

na lata 2019-2023. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały NR III/23/18 Rady 

Gminy Kostomłoty z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 

programem oraz określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku i świadczenia rzeczowego dla osób objętych programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:39 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:39 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:39 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:39 



4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:39 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:39 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:39 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:39 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:39 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:39 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:39 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:39 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:39 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:39 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:39 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/259/21 Rady Gminy 

Kostomłoty z dnia 23 lutego 2021r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

porządku i czystości na terenie Gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/259/21 

Rady Gminy Kostomłoty z dnia 23 lutego 2021r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania porządku i czystości na terenie Gminy Kostomłoty. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:40 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:40 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:40 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:40 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:40 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:40 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:40 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:40 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:40 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:40 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:40 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:40 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:40 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:40 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:40 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki, 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2023. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:41 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:41 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:41 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:41 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:41 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:41 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:41 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:41 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:41 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:41 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:41 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:41 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:41 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:41 

Uchwała stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.14. Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję. 

Radny Józef Osowski – Brzmi groźnie, skarga na wójta Gminy, kilka słów wyjaśnienia 



Przewodnicząca Komisji Skarg, wniosków i petycji –Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zapoznała się ze skargą, dokumentacją w sprawie, oraz stanowiskiem Wójta Gminy z dnia 12 

stycznia 2023. 

Po przeanalizowaniu dokumentów komisja nie podzieliła stanowiska skarżącej. 

Uznając bezzasadność zarzutów Skarżącej zawartych w skardze, Komisja wnosi do Rady 

Gminy o podjęcie uchwały o uznaniu skargi za bezzasadną 

Przewodnicząca Rady Gminy - Jaka skarga wpłynęła na Panią Wójt? 

Sekretarz Gminy Anna Orzechowska – 16 grudnia wpłynęła skarga na niewykonywanie przez 

wójta czynności nakazanej prawem, polegającej na zapewnieniu dostępu do danych 

przestrzennych dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, zgonie 

z obowiązującymi przepisami prawa. Tak jak Pani Wice Wójt wczoraj na komisji wyjaśniała 

te dane są udostępniane przez nas i tak naprawdę my spełniamy ten obowiązek. Pani wójt 

wyjaśni, jeżeli chodzi o te szczegóły. 

Zastępca Wójta Alicja Meusz - ja w kilku słowach odniosę się do tej skargi. Pani 

Przewodnicząca, Państwo radni, zaproszeni goście uczestniczący w dzisiejszej sesji.  Skarga 

dotyczyła konkretnie zarzutów, czy podnoszone były zarzuty dotyczące nieudostępniania 

zgodnie ze standardami, czyli normami przypisanymi zarówno ustawą o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym jak też rozporządzeniem wykonawczych mówiącym o tym, 

w jakim standardzie wójt powinien udostępniać rysunki miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Ustawę o infrastrukturze informacji przestrzennej nałożyła 

na każdy organ, który gromadzi dane, te dane gromadzi również w postaci rejestrowej, 

udostępnianie tych danych w postaci wizualizacji, zarówno graficznej jak i opisowej. Zarzuty, 

które były złożone w skardze, nie dotykały konkretnych działań, które spoczywają tutaj w 

tym momencie na wójcie Gminy Kostomłoty, bowiem były to stwierdzenia bardzo 

ogólnikowe i można te zarzuty w skardze przyporządkować, czy tak jakby zaadresować do 

każdego włodarza, do każdego wójta czy prezydenta miasta, bo te orany mają obowiązek 

dane, jeśli chodzi o miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego udostępniać. W 

związku z powyższym te zarzuty, które były przedstawione w skardze były przez nas odparte 

i tutaj uznajemy, że są one niezasadne, ponieważ nie wskazują konkretnych zaniedbań czy tez 

działań, które są niezgodne z przepisami prawa w standardach w danych, w dokumentach, 

które konkretnie na stronie udostępnia wójt Gminy Kostomłoty. W związku z powyższym 

takie wyjaśnienia w skardze zostały złożone. 

Sekretarz Gminy - może jeszcze ja dodać, że ta skarga nie wpłynęła tylko do naszego urzędu, 

ale była po prostu rozesłana do wszystkich samorządów na terenie kraju, może nie do 

wszystkich, ale do większości… Nasi sąsiedzi w Udaninie tez rozpatrywali w zeszłym 

tygodniu, więc też wiemy, że była tej samej treści, nie dotyczyło to tylko naszego urzędu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została 

podjęta w sposób następujący: 

 



Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Kostomłoty. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:46 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:46 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:46 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:46 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:46 

5 Józef Osowski Wstrzymał się 31.01.2023 14:46 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:46 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:46 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:46 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:46 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:46 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:46 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:46 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:46 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:46 



Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:47 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:47 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:47 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:47 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:47 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:47 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:47 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:47 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:47 



10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:47 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:47 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:47 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:47 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:47 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:47 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi publicznej gminnej 

działek o numerze:59/1, 60/7, 60/5, 61/2,62/13, obręb Wichrów i działek o numerze : 

482/11,482/16, 482/18, 482/20,482/22, 477/4, 483/1, 482/28, 482/26, 482/24, 482/32, 482/34, 

482/30 Am-2 obręb Kostomłoty. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję . 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ja poproszę tutaj pana Rędzio żeby wyjaśnił, o co chodzi, 

żebyśmy wiedzieli. 

Pracownik merytoryczny Andrzej Rędzio – Pani przewodnicząca Radni, Pani Wójt, zaliczenie 

tych działek do kategorii dróg publicznych wiąże się z tym, że GDDKiA A planuje zjazd do 

przebudowy autostrady A4. Są trzy warianty po starym śladzie i trzy warianty po nowym 

śladzie. Te trzy warianty zbiegają się na końcu w jedną całość, znaczy w jedną nitkę i się 

łączą   ….Ostatni wariant przechodzi za strefę aktywności gospodarczej Wichrów jest drogą 

wjazdową do w przypadku niezaliczenia tej drogi do kategorii dróg publicznych wiązać się 

będzie z możliwością likwidacji tej drogi i brakiem możliwości dojazdu później do tej strefy. 

Radny Mariusz Żałobniak – Ja rozumiem, że przy jednym z wariantów, które GDDKiA 

proponuje gdybyśmy nie podjęli tej uchwały nie będziemy mieli jak wpiąć tej strefy 

aktywności gospodarczej do systemu dróg. 

 Andrzej Rędzio – Akuratnie tutaj będzie przecinać naszą drogę.. Te trzy warianty, które idą 

nowym śladem będą szły przez naszą tu działkę.  Po prostu drogi niepubliczne nie będą miały 

wyjazdu, dostępu do autostrady, nie będą uwzględniane przy drogach serwisowych. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska zamknęła dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi 

publicznej gminnej działek o numerze:59/1, 60/7, 60/5, 61/2,62/13, obręb Wichrów i 

działek o numerze : 482/11,482/16, 482/18, 482/20,482/22, 477/4, 483/1, 482/28, 482/26, 

482/24, 482/32, 482/34, 482/30 Am-2 obręb Kostomłoty. 

 

 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 14:50 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 14:50 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 14:50 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 14:50 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 14:50 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 14:50 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 14:50 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 14:50 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 14:50 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 14:50 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 14:50 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 14:50 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 14:50 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 14:50 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 14:50 

Uchwałą stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 



Ad. 17. Podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi publicznej gminnej 

działek o numerze: 226 AM-1, 227 AM-1, 244 AM-1obręb Mieczków. 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję. 

Wójt Gminy – tez poproszę Pana Rędzio o wyjaśnienie. 

 Andrzej Rędzio – Działki drogowe, które są wymienione do zaliczenia do dróg publicznych 

w miejscowości Mieczków, jest to droga równoległa do drogi powiatowej, druga działka … 

244 to jest równoległa też do drogi powiatowej zaczyna się za działką Agencji Skarbu 

Państwa i podbiega do Drogi powiatowej i łączy się z drogą powiatową za miejscowością 

Mieczków.  Zaliczenie tej drogi do kategorii drogi publicznej nie oznacza, że będziemy całą 

ta drogę przebudowywać. Planowana jest przebudowa tej Drogi na odcinku około 60, 70 

metrów drogi, która niej na dzień dzisiejszy drogą publiczną droga nr 225, dlatego nie jest 

wskazana do przebudowy, droga równoległa i droga 244 na odcinku 60 metrów do cmentarza. 

Jaki tam jest na razie plan? W związku ze spieraniem się organu rządowego na remonty dróg 

publicznych, nie może być droga remontowana niezaliczona do dróg publicznych. 

Niezaliczenie Drogi do dróg publicznych a wskazanie jej do remontu wykluczy 

automatycznie z dofinansowania, nie przejdzie wniosek. 

Radny Marek Pomykała – Czym się Pan kierował żeby wziąć drogę 244, która droga 247jak 

żeśmy na spotkaniach mieli, chcielibyśmy pochylić się nad ważną drogą, tam są budynki 

postawione dzieci chodzą do szkoły, to jest bardzo ważne, bo tam żeśmy tez o tą drogę starali, 

ale do dzisiejszego dnia mamy zrobioną aleję która jest od Drogi 227, aleję z kostki, mamy 

dojście do cmentarza, jak drogę 225 wyczyścili, to jest taki łupek poniemiecki, tylko zostało 

te 70 metrów bo ja to mierzyłem wcześniej do bramy cmentarnej. Wczoraj żeśmy tutaj 

rozmawiali na ten temat, no ja podań, które przedstawiałem do Urzędu Gminy, miałem 

nadzieję, że będą dodane do tego zaliczenia gdzie są mieszkańcy, tam gdzie przebywają, 

dzieci do szkoły przychodzą. Ale tu Pani Wójt powiedziała, że tego nie możemy zmienić, no 

nie wiem Mozę Pani Wójt po rozmowie z powiatem, może wprowadzimy te Drogi na 

następnej sesji, żeby miała ta droga… 

 Wójt Gminy Janina Gawlik – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Pojawił się program 

rządowy do kwoty 2 mln złotych na remonty dróg. Analizowaliśmy na terenie Gminy, która 

drogę wybrać, żeby zmieścić się w tej kwocie, żeby nie stracić, bo wiadomo, że przetarg też 

zrobi swoje, w związku z tym, że wiele pism z Mieczkowa wpłynęło, była mowa o drodze tej 

głównej powiatowej równoległej, a także drodze na cmentarz. Innej Drogi nie mam żadnego 

pisma, uznałam, że powinniśmy do programu wprowadzić tą drogę wzdłuż, najdłuższa, 

praktycznie nie mam na terenie Gminy dłuższej Drogi niż w Mieczkowie ta równoległa do 

powiatu. I żeby jeszcze a jest możliwość żeby kawałek drogi innej zrobić, ale musi być 

powiązana z drogą powiatową żeby zrobić do cmentarza, bo taka była wola mieszkańców. 

Nie wiem panie radny, w czym pan ma problem, bo tak o tej drodze polnej nie było w ogóle 

mowy, ja nawet nie wiem czyta droga kwalifikuje się na drogę publiczną tutaj pan Andrzej 

może się wypowie. T a z tyłu.  

 Andrzej Rędzio, - nie mierzyłem tej Drogi do Drogi równoległej, ale na pewno … zaliczenie 

do Drogi publicznej automatycznie nie uprawnia do… 



Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę Państwa i tą uchwałę, ta uchwała nie porządkuje dróg 

publicznych w całej miejscowości, ta uchwała… zaliczenie tych dróg potrzebne nam do 

programu gdzie będziemy starać się o pieniądze. Zmianę dróg publicznych możemy, zresztą 

komisja może tez się tym zając, przygotować tą uchwałę. Jest na pewno na terenie gminie 

wiele innych dróg, które przydałoby się być drogami publicznymi, a są na przykład polnymi 

czy niepublicznymi, natomiast tutaj, tak jak tłumaczyłam wczoraj, że chcieliśmy tą drogę w 

związku z tym, że jest to najdłuższy odcinek i mamy możliwość wykorzystania tych środków, 

szkoda żeby przepadały tez pieniądze, to dołożyliśmy jeszcze kawałek. Wydaje mi się, że 

wczoraj wyraźnie to tłumaczyłam. Natomiast zajęcie się globalnie drogami publicznymi i 

nadanie numerów możemy w innym czasie i ta droga na pewno się znajdzie. 

 Radny Marek Pomykała – Pani wójt ja rozumiem wszystko, ja nawet mogę pani wójt 

podziękować, że pani wpisała tą drogę a nawet się nie spodziewałem, że w Mieczkowie może 

tak się zadziać, ale Pani wójt tu jest pismo, które wpłynęło na drogę 230, 231, proszę nie 

mówić, że nie pisałem na temat tej Drogi, no pani Wójt, mówmy szczerze. 

Wójt – Panie radny, tak jak tłumaczyłam, żebyśmy się zmieścili kosztorysowi 

Radny, ale mi chodzi o to, że pani mówi, że nie ma tej Drogi wpisanej, że nie pisałem o tę 

drogę. 

Wójt – ja jeżdżę na zebrania do Mieczkowa i sam pan wie, że w Mieczkowie w pierwszej 

kolejności chcieli tą drogę wzdłuż i najważniejsza była droga do cmentarza, zresztą jest pani 

sołtys i może potwierdzić, natomiast ja rozumiem, że tam są nowe budynki, ja rozumiem, że 

pana córka tam się wybudowała, że ta droga powinna być.  

 Radny Marek Pomykała, – bo podam Panią o molestowanie albo coś.. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Proszę Państwa, Panie Radny przekraczamy już … mam 

wrażenie, że już któryś z kolei raz jest sesja i przekraczamy granice w tym, co mówimy. 

 Radny Marek Pomykała, ale pani Przewodnicząca. Kto przekracza granice…? 

Przewodnicząca Rady – Panie radny ja nie będę dyskutować, to nie jest temat..  Przywołuję 

wszystkich do… nie będę dyskutować. Zamykam dyskusję. 

Radny Mariusz Żałobniak – Można zakończyć dyskusję, ale po raz kolejny Pani wójt jakieś 

takie indywidualne wycieczki robi,. To jest nie w porządku, bo za chwilę będziemy wyciągali, 

że pani Wójt ma gdzieś tam ciotki, pociotki, braci synów itd. No chyba nie tędy droga Pani 

Wójt, bo to już po raz kolejny, Pani jakiś taki argument ni z gruszki ni z pietruszki używa. 

Albo dyskutujemy merytorycznie, albo po prostu taką narracją się kierujemy. Jeżeli radny 

reaguje, dość impulsywnie, ale na zaczepkę pani Wójt. 

Radny Józef Osowski – Jeżeli radny mówi, że droga która mam być remontowana za 2 mln 

nie jest koniecznie potrzebna i tylko dlatego pani wójt chce ja robić żeby wykorzystać środki, 

to chyba trzeba się nad tym zastanowić. 



Przewodnicząca Rady Gminy - panie radny Sudoł nie udzieliłam głosu. Ja teraz udzielę głosu 

pani sołtys. Proszę przyjść i się wypowiedzieć. 

Sołtys wsi Mieczków Barbara Stadnik – o tyle mnie dziwi, naprawdę, od kiedy zostałam 

sołtysem Ne spotkałam się z radnym, który w ogóle nie współpracuje z panią sołtys, to jest po 

pierwsze, a po drugie, mili państwo, tyle lat czekamy na tą drogę, która jest tak jak pani 

mówi, równoległa do drogi powiatowej, przy której ludzie mieszkają sto lat. Sto minęło, 99 i 

pół roku 5 lat temu zmarła babcia, która się nie doczekała, tutaj po wschodzie przyjechała, 

mieszkała, nie doczekała tej drogi. Tyle lat czekamy na tą drogę, żeby ją zrobić w końcu, 

żeby ludzie mogli normalnie chodzić, nie po kałużach. To jest po pierwsze, a po drugie panie 

radny czy ma pan listę, tak się zapytam grzecznie, mieszkańców, którzy chcą tej drogi, bo ja 

ją3 lata temu zebrała, podpisy mam, którzy mieszkańcy chcą tej drogi, A czy pan zebrał te 

podpisy? 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska zamknęła dyskusję następnie poddała uchwałę pod 

głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia do kategorii drogi 

publicznej gminnej działek o numerze: 226 AM-1, 227 AM-1, 244 AM-1obręb 

Mieczków. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 15:04 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 15:04 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 15:04 



3 Leon Barylak Za 31.01.2023 15:04 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 15:04 

5 Józef Osowski Wstrzymał się 31.01.2023 15:04 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 15:04 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 15:04 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 15:04 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 15:04 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 15:04 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 15:04 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 15:04 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 15:04 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 15:04 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 

 

Ad.17.1. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Kostomłoty do 

zawierania umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego  

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt z 

obecnych nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. 

Uchwała została podjęta w sposób następujący: 

 Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Kostomłoty do zawierania umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 31.01.2023 15:05 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 31.01.2023 15:05 

2 Ryszard Pisarek Za 31.01.2023 15:05 

3 Leon Barylak Za 31.01.2023 15:05 

4 Edward Kulig Za 31.01.2023 15:05 

5 Józef Osowski Za 31.01.2023 15:05 

6 Barbara Konicka Za 31.01.2023 15:05 

7 Paweł Marchewka Nieobecny ------------ 

8 Marek Pomykała Za 31.01.2023 15:05 

9 Aneta Sawicka Za 31.01.2023 15:05 

10 Jan Szwedo Za 31.01.2023 15:05 

11 Agnieszka Śladowska Za 31.01.2023 15:05 

12 Marek Żądło Za 31.01.2023 15:05 

13 Waldemar Sudoł Za 31.01.2023 15:05 

14 Marzena Kruźlak Za 31.01.2023 15:05 

15 Sebastian Pawlak Za 31.01.2023 15:05 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.18. Wnioski i oświadczenia. 

Radny Marek Żądło – Pani Wójt chciałbym zgłosić wniosek o przywrócenie dawnych stawek 

za wynajem świetlicy. Po zebraniu z radą sołecką ustaliliśmy, że naszym zdaniem jest to, 

niesłuszne te podwyżki są. 

Wójt Gminy – proszę złożyć na piśmie. Proszę państwa mieniem Gminy gospodaruje Wójt, 

ale nie mniej jednak zastanowię się nad tymi stawkami, chociażby, bo koszty obserwujemy. 

Bardzo dużo jest wynajmów. Ja jeszcze raz zaznaczam, że pieniądze z wynajmu idą na 

potrzeby wsi, tego Gmina nie zabiera, czyli można tymi pieniędzmi gospodarować. Uważam, 

że nawet na wesele, bo to chodzi nam o te duże stawki 1200 czy 1600. To nie są duże 

pieniądze w tych czasach. Natomiast proszę złożyć wniosek i ja naprawdę na następnej 

komisji przy śmieciach przedyskutujemy, przedyskutujemy, jakie to byłyby pieniądze. Nie 

może być tak, że ktoś dba o tą świetlicę, jak Rada solecka, kilku mieszkańców i nieodpłatnie 



dbają o tę świetlicę, a ktoś przychodzi i wynajmuje, czy pokopane są ściany czy nie, musi być 

pieniądz na odnowienie tego, natomiast zastanowię się i na pewno z radnymi, którzy mają 

duże świetlice dojdziemy do porozumienia. 

Radny Marek Żądło- ale wynajmujący podpisuje taka umową, że oddaje świetlicę, w jakim 

stanie dostał.  

Wójt Gminy- tak panie radny – podpisuje jedno a potem jest drugie. Przedyskutujemy, nie ma 

problemu, być może trzeba się zastanowić. 

Ad.19. Sprawy różne. 

 Wójt Gminy – jeżeli mogę sesję najprawdopodobniej na czwartek zwołamy. Dlatego, ze 

mamy czas na podpisanie umowy z firmą ALBA. Ja bardzo bym prosiła żeby powiedzie, 

jakie dokumenty mamy jeszcze przygotować, no, bo nie wyobrażam siebie żebyśmy nie 

dotrzymali terminu umowy, jeżeli chodzi o śmieci. Myślę, że to już będzie przedyskutowanie 

i nie mam innej opcji,. Dla mnie jest to ważne, żeby tez szybko to zrobić, dlatego że jest to 

czas ogłaszania przetargów i na remonty i na drogi, mamy zaplanowanych kilka pozycji w 

budżecie i chciałabym te przetargi ogłaszać, natomiast decyzja rady będzie, jaka będzie 

decyzja rady, takie będą zadania, bo nikt pieniędzy dodatkowych znikąd nie weźmie. Także 

też jest to powód, żeby jak najszybciej zająć się śmieciami, bo wiecie państwo, że na dzień 

dzisiejszy brakuje nam milion i jak nic z tym nie zrobimy to nie będziemy nic realizować. 

Budżet nie wytrzyma to jest logiczne. Także w czwartek na 8 rano będę zwoływała sesję 

nadzwyczajną. a komisji.Anie wiem to już, myślę, że Pani Przewodnicząca ustali, kiedy. Ja 

jestem do dyspozycji. Gdybym miała pracować w nocy to tez będę pracować. 

 Radny Leon Barylak, – w który czwartek? 

Wójt Gminy – W przyszły. 

Radny Mariusz Żałobniak – mam pytanie, kiedy nastąpiło otwarcie? 

Wójt Gminy – W czwartek, 26-tego. 

 Radny Mariusz Żałobniak – czyli mamy czas od 26 lutego żeby ofertę przyjąć, lub odrzucić. 

Wójt – ni, nie, myśmy ofertę przyjęli, bo już ogłosiliśmy o wynikach wyboru. My mamy 

prawo do unieważnienia. Nie unieważniliśmy przetargu. 

Radny – Poszła informacja o nieotwarciu ofert, natomiast nie ma jeszcze podpisanej umowy 

ze względu na to, że środki w budżecie są niewystarczające, więc elementem podpisania 

umowy jest ta uchwała, o której debatujemy. Pani Wójt, oferent związany jest przez 30 dni ze 

swoją ofertą, czyli do 26 – tego, jasne, że musimy podjąć uchwałę, po to żeby ona weszła w 

życie po 14 dniach od opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Dolnośląskiego, nie mniej jednak, ten termin graniczny to jest powiedzmy 26 odjąć 14, plus 2 

dni żeby wojewoda mógł przeanalizować informacje. 



Wójt Gminy – wszystko się zgadza tylko, jeżeli chodzi o przetargi remontowe i przebudowy 

tak , natomiast, jeżeli chodzi o śmieci, my po zawartej umowy mamy jeszcze czas na akt 

notarialny, wydzierżawienie PSZOK- u dla firmy ALBA, bo bez tego też nie zafunkcjonuje.  

Dopiero po podpisaniu umowy idziemy do notariusza, umawiamy się i jest ten czas na 

podpisanie aktu notarialnego, bo to jest warunek. Dlatego bardzo proszę jak mamy już to 

poukładane, żebyśmy się tego trzymali, żebyśmy tego nie zaprzepaścili. To jest pierwsza 

sprawa. Rozumiemy. Po umowie musimy iść do notariusza i  

 

 

Ad.20. Zakończenie obrad LVI sesji Rady Gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamknęła LVI sesję Rady Gminy Kostomłoty. 

 

 Protokołowała Magdalena Galant 

 


